



## APPLICATION FORM FOR MEMBERSHIP 會員申請表

Please complete in BOTH English and Chinese 請以英文及中文寫

Name (Mr./Ms.) : \_\_\_\_\_ 中文姓名 (先生/女士) : \_\_\_\_\_

Name of Organisation : \_\_\_\_\_

公司名稱 : \_\_\_\_\_

Business Address 辦公室地址 : \_\_\_\_\_

Position 職位 : \_\_\_\_\_

Office Tel 辦公室電話 : \_\_\_\_\_ Mobile Tel 手提電話 : \_\_\_\_\_

E-mail 電郵 : \_\_\_\_\_ Fax 傳真 : \_\_\_\_\_

Website 公司網址 : \_\_\_\_\_ Date of Establishment 成立日期 : \_\_\_\_\_

Nature of Business 工作/業務性質 : \_\_\_\_\_

Manufacturer  Importer  Exporter  Distributor  Wholesaler  R&D  Others

### Type of Membership to apply 申請會員類別 : [Please put a (x) in the appropriate box below. 請於下列適當的空格內加上 (x) 。]

<input type="checkbox"/> Corporate Local 本地公司會員 HK\$2500 One-year HK\$4000 Two-year	<input type="checkbox"/> Non-Local Corporate 非本地公司會員 HK\$2000 One-year HK\$3500 Two-year	<input type="checkbox"/> Associate 附屬會員 HK\$2000 One-year HK\$3500 Two-year	<input type="checkbox"/> Individual 個人會員 HK\$1500 One-year HK\$2500 Two-year	<input type="checkbox"/> Student 學生會員 HK\$100 One-year HK\$200 Two-year
--	---	--	---	--

Company Name & Location of Registered Headquarter : \_\_\_\_\_

公司總部註冊地及名稱 : \_\_\_\_\_

Tel 電話 : \_\_\_\_\_ Fax 傳真 : \_\_\_\_\_ E-mail 電郵 : \_\_\_\_\_

Business Registration No. in Hong Kong 香港商業註冊號碼 : \_\_\_\_\_

### Representative's Information 公司 / 機構 代表資料 :

(For Corporate Local / Non-Local Corporate / Associate Membership only)  
只適用於 本地公司 / 非本地公司 / 附屬機構 會員

Name : \_\_\_\_\_ 中文姓名 : \_\_\_\_\_ Sex 性別 : M / F

Position 職銜 : \_\_\_\_\_ Contact email 電郵 1 : \_\_\_\_\_

Contact email 電郵 2 : \_\_\_\_\_ Contact email 電郵 3 : \_\_\_\_\_

Please provide 3 email addresses to facilitate different departments of your company to receive most update industry information. 請提交 3 個收件電郵地址以便貴公司不同部門收取行業資訊。

### Consent statement 同意聲明

Personal data (including your name, phone number, fax number, correspondence address and email address) provided by you will be used for the purpose of the administration, evaluation and management of your registration. You have the right to request access to, and amend your personal data in relation to your application. If you wish to exercise these rights, please send email to: [edm@medicaldevice.org.hk](mailto:edm@medicaldevice.org.hk).

閣下提供之個人資料(包括姓名、聯絡電話、傳真號碼、通訊地址和電郵地址)將會用於處理、評估和管理閣下登記出席本活動之用。閣下有權查閱及修正閣下就你的申請所提供的個人資料。如有需要,請發電郵至 [edm@medicaldevice.org.hk](mailto:edm@medicaldevice.org.hk)

Hong Kong Medical and Healthcare Device Industries Association intends to use the personal data (including your name, phone number, fax number, correspondence address and email address) that you have provided to promote the latest development, services, events and training courses of the Association. Should you find such use of your personal data not acceptable, please indicate your objection by ticking the box below:

香港醫療及保健器材行業協會擬使用您所提供的個人資料(包括姓名、聯絡電話、傳真號碼、通訊地址和電郵地址)向您推介本會的最新發展、服務、活動和培訓課程。如閣下不同意上述安排,請在下面適當的方格內填上「」號。

I object to the proposed use of my personal data in any marketing activities arranged by the Association.  
本人反對貴會使用本人的個人資料於任何推廣用途。

We hereby apply for membership of Hong Kong Medical and Healthcare Device Industries Association and hereon submit the particulars for your reference and approval.

我們特此申請成為香港醫療及保健器材行業協會之會員,並附上有關資料作參考及審批。

Referred by 轉介

Photograph

of

Representative

代表人相片

Company's chop & Representative's signature  
公司蓋印及代表簽署

Date 日期 : \_\_\_\_\_

Company 公司 : \_\_\_\_\_

Contact Person 聯絡人 : \_\_\_\_\_

Membership No. 會員編號 : \_\_\_\_\_

Remarks 附註 : \_\_\_\_\_

**FOR OFFICIAL USE ONLY 此欄只供本會填寫**

Examined by 檢查人 : \_\_\_\_\_

Date of Approval 審批日期 : \_\_\_\_\_

Membership No. 會員編號 : \_\_\_\_\_

Approved Membership Type 會員類

Remarks : When submitting the application form, please attach :

備註：遞交申請表時，請附上：

- 1) A copy of the Business Registration (For Corporate Local / China/ Corporate Overseas/ Associate Membership only)  
商業註冊副本 (只適用於本地公司 / 中國公司 / 海外公司 / 附屬機構會員)
- 2) A copy of full-time student ID Card (For Student Membership only)  
全日制學生証副本 (只適用於學生會員)
- 3) A photo (in hardcopy or electronic format) of the individual or company representative  
個人或機構代表者相片 (可提交硬照或電子相片版本)
- 4) A crossed cheque in Hong Kong dollars payable to "Hong Kong Medical and Healthcare Device Industries Association Limited" for the appropriate membership fee  
下面表中所列出的合適會費之劃線支票，抬頭寫 "香港醫療及保健器材行業協會有限公司"
- 5) The Application Form should be submitted to :  
Hong Kong Medical and Healthcare Device Industries Association  
HKPC Building, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Hong Kong SAR  
此申請表格需交往下列地址：香港九龍塘達之路 78 號生產力大樓 (香港醫療及保健器材行業協會)

**Other company Particulars 其他公司資料：** (如以下位置不敷應用，請附加紙張書寫或可寄上 貴公司之其他有關資料的電子版本，如、刊物及宣傳冊子)

Business Partnership Interest 有興趣參與合作計劃的領域：

To facilitate efficient business matching please supplement with additional business information of your company below. (e.g. our company has obtained ISO9001/ISO13485 certificate(s) on manufacturing XXX catheter, Class 10,000 cleanroom facilities, process metal/plastic injection molding machines, ... etc.) (You are welcomed to use additional paper or send us your company information such as, brochures/publications in electronic format.)

為了能更有效地進行商貿配對的工作，請額外提供 貴公司的有關資料。(例如：本公司已取得生產 xxx 導管的 ISO9001/ISO13485 證書，並設有一萬級無塵車間廠房、金屬/塑膠注塑機械、... 等。)

If your company would like to be included in directory of the Association website, please provide the description of your company in the space below to :

如 貴公司希望被載於本會網址內的公司目錄，請在以下位置提供 貴公司之簡介。

## Types of Memberships 會員類別

- 1) **Corporate Local Membership** is generally open for application by companies, incorporated in Hong Kong and in the field of manufacturing and trading of medical or healthcare device.  
**本地公司會員** - 從事醫療及保健器材製造及貿易業務並已在香港註冊為其業務總部的公司
- 2) **Non-Local Corporate Membership** includes two categories of Memberships: **(A) China Membership** - generally open for application by companies whose business is in the field of medical and healthcare device industries, which headquarters are located in the PRC, the Macau SAR or Taiwan, yet interested in participating in and enjoying the facilities, functions or benefits of the Association; **(B) Corporate Overseas Membership** - generally open for application by companies whose business is in the field of medical and healthcare device industries, and incorporated outside Hong Kong, their subsidiaries incorporated in Hong Kong or their branches registered in Hong Kong, but not including companies incorporated and/ or registered in PRC, Macau and Taiwan, yet interested in participating in and enjoying the facilities, functions or benefits of the Association  
**非本地公司會員** - 有兩項不同的類別：**(A) 中國公司會員** - 從事醫療及保健器材製造及貿易業務，而總部設於中國、澳門、或台灣地區的公司；**(B) 海外公司會員** - 從事醫療及保健器材製造及貿易業務，而總部設於香港、中國、澳門、或台灣以外地區的公司
- 4) **Associate Membership** is generally open for application by companies, incorporated in Hong Kong and are in a business not necessarily related to medical or healthcare device industries, yet interested in participating in and enjoying the facilities, functions or benefits of the Association  
**附屬會員** - 對本會活動、設施或福利有興趣，但公司業務不屬於醫療及保健器材製造及貿易的香港註冊公司
- 5) **Individual Membership** is generally open for application by persons of good character and who have an interest in the field of medical or healthcare device  
**個人會員** - 品格良好及對醫療及保健器材行業有興趣之個別人士
- 6) **Student Membership** is generally open for application by those full-time students in recognized educational institutions who have an interest in the field of medical and healthcare device industries  
**學生會員** - 對醫療及保健器材行業有興趣並在認可的專上院校修讀全日制課程之學生

## Members' Benefits 會員福利

- **Members' only section in Association Website** - Members will have the right to enter the members' only section of the Association website which have special articles, training course and workshop presentation files, technology and business matching information, more extensive industry hyperlinks, and much more other useful information.  
**會員專覽網頁** - 本會官方網頁設會員專頁，提供特別文章、技術與商務合伙資料、更多及更廣泛的行業超連結、及其他實用資訊。
- **Consultation Services** - Provide comprehensive consultancy including information for different countries' medical device regulations and standard at affordable costs.  
**顧問服務** - 以可負擔合理價錢提供全面的資訊及顧問服務，包括不同市場的法規及產品標準資料。
- **Functional Panels** - Participate in activities organized by various panels. The panels include Corporate Communications, External Relations, Membership Affairs, Product and Technology Development, Quality and Regulatory Affairs, and Training and Education.  
**功能專責小組** - 會員可參與協會所設立的功能專責小組。功能專責小組共有企業傳訊、對外關係、會員事務、產品及科技發展、品質及法規事務，和培訓教育小組。
- **Industry Latest News** - With regular industry news, and also HKMHDA feature articles written by experts in medical and healthcare device industry on varied issues such as regulatory, legal, technologies and other issues.  
**行業快訊** - 定期的行業資訊及由業內專家撰寫有關法規、法律、技術及其他相關的專業文章。
- **HKMHDA's Alliance** - Members may regularly receive enquiries and referrals from local and overseas customers enquiries for supplying relative products/services. Members will also be provided with information on most "interested" items that overseas customers are sourcing.  
**商務聯盟** - 會員可定期收到免費的資料，獲悉本地及海外客戶對其產品及服務有關的查詣。協會亦將為會員提供海外客戶最有趣搜尋的產品及服務資訊及透過商貿配對，尋找有潛力的合作供應伙伴。
- **Additional Benefits for Corporate Members** - Corporate members will have the right to put their detailed companies profiles in the Association website and will have the priority in the Association business partnership program. Staff from the corporate members will also enjoy special discounts in activities organized by the association.  
**協會專責小組** - 公司會員可把其公司的詳細資料寄存協會網頁並在協會的商業伙伴計劃中得到優先機會。公司會員的員工參加協會活動可別折扣優惠。

Applicants are welcome to visit our website [www.medicaldevice.org.hk](http://www.medicaldevice.org.hk) to learn more about HKMHDA.

歡迎申請者瀏覽 HKMHDA 網址 [www.medicaldevice.org.hk](http://www.medicaldevice.org.hk) 以更了解本協會